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PROTOKÓŁ NR 81/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 03 września 2020 r. 

 

W dniu 03 września 2020 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło 

się LXXXI posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 

2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 

3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 

4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 

5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, pracownicy 

Starostwa Powiatowego wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął LXXXI  posiedzenie Zarządu stwierdzając, 

iż  w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu, a więc Zarząd obradował będzie                      

w pełnym składzie.  

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) wniosek Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów Zarząd Rejonowy  

w Trzciance o przedłużenie na kolejne lata umowy nieodpłatnego użyczenia pomieszczeń  

w budynku PCPR, 

2) wniosek firmy Geo-Mar o przedłużenie terminu wykonania prac geodezyjnych i zwiększenie 

wynagrodzenia za ich realizację, 

3) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o zaopiniowanie wniosku o bezpłatne użyczenie 

pomieszczenia na gabinet higieny szkolnej. 

2. Podjęcie uchwał opiniujących w sprawie: 

1) zaliczenia ulic: Leśnej Polany i Lawendowej w Czarnkowie do kategorii dróg gminnych, 

2) zmiany przebiegu ul. Wiśniowej w Czarnkowie. 

3. Ustalenie zadania, o dofinansowanie którego powiat będzie ubiegał się z drugiej transzy Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

5. Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia? 

Sekretarz Powiatu, na wniosek naczelnika Wydziału Edukacji prosiła o wprowadzenie punktu 

dotyczącego rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji. Starosta przyjął wniosek i zaproponował, aby został 

on omówiony jako punkt 2A.  

Proponowany porządek posiedzenia, wraz ze zgłoszoną poprawką, został przez członków 

Zarządu przyjęty i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) wniosek Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów Zarząd Rejonowy  

w Trzciance o przedłużenie na kolejne lata umowy nieodpłatnego użyczenia pomieszczeń  

w budynku PCPR, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 3 ) Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów 

Zarząd Rejonowy w Trzciance o przedłużenie na kolejne lata umowy nieodpłatnego użyczenia 
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pomieszczeń w budynku Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, uwzględniając opinię ( zał. nr 4 ) 

dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, zgodę na przedłużenie umowy do dnia 30 czerwca 

2021 r. bowiem PCPR planuje w przyszłym roku przeniesienie do siedziby swojej składnicy akt 

znajdującej się obecnie w budynku Zespołu Szkół w Trzciance, która na dzień dzisiejszy nie spełnia 

wymaganych norm. Wyodrębnienie pomieszczeń na składnicę możliwe jest wśród pomieszczeń na 

kondygnacji piwnicznej, zajmowanych obecnie przez PZERI. Po wydzieleniu pomieszczeń na składnicę 

akt PCPR, możliwe będzie dalsze użyczenie pozostałych pomieszczeń na potrzeby Związku, co 

wymagało będzie dalszych uzgodnień w terminie późniejszym.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie, wyrażając zgodę na użyczenie pomieszczeń na potrzeby  

Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów Zarząd Rejonowy w Trzciance w siedzibie 

PCPR do dnia 30 czerwca 2021 roku.  

2) wniosek firmy Geo-Mar o przedłużenie terminu wykonania prac geodezyjnych                             

i zwiększenie wynagrodzenia za ich realizację, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 5 ) firmy Geo-Mar Geodezja i Nieruchomości                                      

o przedłużenie do dnia 30 listopada 2020 r. terminu wykonania prac geodezyjnych dotyczących 

podziału działek położonych w Walkowicach w związku z regulacją stanu prawnego drogi powiatowej 

oraz zwiększenie o 3 tys. zł wynagrodzenia za ich realizację. Do wykonanych przez firmę prac 

geodezyjnych zastrzeżenia złożyła właścicielka sąsiadującej działki, która nie zgodziła się z dokonanym 

podziałem i ustaleniem granic, twierdząc, że jej działka posiadała wcześniej punkty graniczne                          

w zupełnie innych miejscach niż te, które geodeta ustalił w terenie. Koniecznym było ponowne 

przeszukanie archiwum Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w celu odszukania 

wcześniejszych dokumentów określających przebieg powyższych granic. Po odnalezieniu                                  

i udostępnieniu szkicu regulacyjnego z 1948 roku okazało się, że ustalenie granic wykonane przez 

geodetę w maju br. było niezgodne ze stanem faktycznym uwidocznionym w katastrze nieruchomości,    

a koncepcja podziału, którą otrzymał przy zleceniu nie uwzględniała faktu, że w wyniku podziału                          

i wymiany gruntów, jedna z działek straci dostęp do drogi publicznej. Ponieważ w związku                                

z powstałymi okolicznościami około 70% pracy poświęconej na to zadanie trzeba wykonać ponownie, 

Zarząd przychylił się do prośby wnioskodawcy i przedłużył termin wykonania prac do 30 listopada br. 

oraz zwiększył o 3 tys. zł kwotę usługi. 

3) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o zaopiniowanie wniosku o bezpłatne 

użyczenie pomieszczenia na gabinet higieny szkolnej 

Zarząd na prośbę ( zał. nr 6 ) dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance pozytywnie zaopiniował 

wniosek ( zał. nr 7 ) Podmiotu Leczniczego Higieny Szkolnej o nieodpłatne użyczenie pomieszczenia 

w budynku szkoły o powierzchni 15,48 m² z przeznaczeniem na świadczenie usług w zakresie higieny 

szkolnej oraz ochrony i promowania zdrowia, na okres roku szkolnego 2020/2021. 

Ad.2 

Podjęcie uchwał opiniujących w sprawie: 

1) zaliczenia ulic: Leśnej Polany i Lawendowej w Czarnkowie do kategorii dróg gminnych, 

Zarząd, po rozpatrzeniu wniosku ( zał. nr 8 ) Burmistrza Czarnkowa przystąpił do podjęcia 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia ulicy Leśna Polana położonej w mieście 

Czarnków do kategorii dróg gminnych.  

Niniejszą uchwałą opiniuje się pozytywnie propozycję zaliczenia ulicy Leśna Polana położonej                         

w mieście Czarnków do kategorii dróg gminnych. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 246/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 
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Zarząd, po rozpatrzeniu wniosku ( zał. nr 10 ) Burmistrza Czarnkowa przystąpił do podjęcia 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia ulicy Lawendowej położonej w mieście 

Czarnków do kategorii dróg gminnych.  

Niniejszą uchwałą opiniuje się pozytywnie propozycję zaliczenia ulicy Lawendowej położonej                         

w mieście Czarnków do kategorii dróg gminnych. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 247/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

2) zmiany przebiegu ul. Wiśniowej w Czarnkowie, 

Zarząd, po rozpatrzeniu wniosku ( zał. nr 12 ) Burmistrza Czarnkowa przystąpił do podjęcia 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zmiany przebiegu ul. Wiśniowej położonej w mieście 

Czarnków. 

Niniejszą uchwałą opiniuje się pozytywnie propozycję zmiany przebiegu ul. Wiśniowej 

położonej w Czarnkowie, obręb 0001 polegającej na przedłużeniu tej ulicy zgodnie z ustaleniami 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, które przewidują bieg tej ulicy w pasie 

drogowym oznaczonym symbolem 2KDL obejmującym, oprócz działek wchodzących w skład ulicy 

Wiśniowej w dotychczasowym przebiegu, również działki nr 2178/5, 2198/4. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 248/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 

Ad.2A 

Sprawy z zakresu edukacji. 

Zarząd, w obecności naczelnika Wydziału Edukacji, przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu 

edukacji: 

1) Zarząd rozpatrzył wnioski dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance w sprawie: 

-  wyrażenia zgody na przydzielenie nauczycielowi geografii 2 godzin ponad wymiar 1,5 etatu                              

w związku z koniecznością realizacji nauczania indywidualnego dla ucznia tej szkoły – zał. nr 14, 

-  wyrażenia zgody na przyznanie dodatkowych 2 godzin tygodniowo z języka polskiego na zajęcia 

indywidualne dla uczennicy I klasy liceum, która wróciła do Polski z Niemiec – zał. nr 15. 

Obydwa wnioski, po rekomendacji naczelnika Wydziału Edukacji, rozpatrzono pozytywnie. 

2) Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 16 ) dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie złożony                              

w porozumieniu z dyrektorem Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie,                          

o  wyrażenie zgody na ponadwymiarowe zatrudnienie (zwiększenie o 0,5 etatu) dla 

wicedyrektora CKZ w celu zabezpieczenia nauczania chemii w ZS w Czarnkowie oraz 

ponadwymiarowe zatrudnienie (zwiększenie o 0,4 etatu) dla nauczyciela w zawodzie 

mechatronik w roku szkolnym 2020/2021. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 
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W dalszej kolejności naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił materiał dotyczący aktualnych 

wynagrodzeń pracowników administracji zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez powiat oraz symulację kosztów ewentualnego podniesienia płac tej grupie 

zawodowej o 3%, 5% i 8%. Temat „spłaszczenia” płac pracowników administracji w szkołach 

wielokrotnie był sygnalizowany przez dyrektorów jednostek i związki zawodowe, a związany jest ze 

wzrostem minimalnego wynagrodzenia za pracę oraz zapowiadanymi na wrzesień podwyżkami dla 

nauczycieli. Sytuację jeszcze bardziej może skomplikować zapowiadany od nowego roku kolejny 

wzrost wynagrodzenia minimalnego. Według wyliczeń, podniesienie tej grupie pracowników 

wynagrodzeń od września o 3% daje skutek do końca br. w wysokości 22.893,33 zł, o 5% daje skutek                

w wysokości 38.155,55 zł, a o 8% daje skutek w wysokości 61.048,88 zł. Ostatecznej decyzji w sprawie 

nie podjęto uznając, że o ewentualnych podwyżkach będzie można mówić dopiero po szczegółowej 

analizie budżetów szkół, ich potrzebach i brakach, która dokonana zostanie w połowie września br. 

Ad.3 

Ustalenie zadania, o dofinansowanie którego powiat będzie ubiegał się z drugiej transzy Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

W związku z ogłoszeniem Prezesa Rady Ministrów o naborze w terminie do dnia 30 września 

2020 roku wniosków o wsparcie dla jednostek samorządu terytorialnego w ramach dofinansowania ze 

środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień 

Publicznych poinformował jak wygląda wzór wniosku oraz jakie dane winny być w nim zamieszczone 

– zał. nr 17 do niniejszego protokołu. Wartość inwestycji, o dofinansowanie której będzie można się 

ubiegać, nie może być niższa niż 400 tys. zł, natomiast nie jest określona jej górna wartość oraz to, czy 

wymagany będzie wkład własny i czy dofinansowanie będzie można uzyskać na zadanie już rozpoczęte. 

Rozważano wzięcie pod uwagę budowę sali sportowej przy Liceum Ogólnokształcącym w Czarnkowie 

lub planowaną przebudowę ul. Gdańskiej w Czarnkowie, lecz to zadanie nie ma jeszcze kompletnej 

dokumentacji i brak jest kosztorysu inwestorskiego, natomiast budowa sali przy LO jest zadaniem już 

rozpoczętym. Ponieważ przyjmowanie wniosków trwa do końca września br., wobec wielu niejasności         

i pytań, nie podjęto jeszcze ostatecznej decyzji na jakie zadanie wniosek zostanie złożony. Zarząd do 

tematu powróci na kolejnym posiedzeniu.  

Ad.4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 Zarząd przyjął protokół z posiedzenia z dnia 20 sierpnia 2020 r., nie wnosząc żadnych uwag.   

Ad.5 

Sprawy różne.  

  Spraw różnych nie poruszano. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 03 września 2020 r. 

zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 10 września 2020 r. 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  

                                                                      Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                                Feliks Łaszcz …………………………………. 

                                                                                Sławomir Kryger …….. ……………………… 

                                                                                Włodzimierz Ignasiński ……………………… 

     Waldemar Pawłowski ………………………… 

     Jan Pertek ……………………………………..      

 


